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ســخن گوی قوه قضاییه درباره آخرین وضعیت 
پرونده فساد در فوتبال که مرتبط با باشگاه مس 

رفسنجان بود، توضیحاتی را ارائه کرد.
به گزارش فوتبال 360، فوتبال ایران در طول 
ماه های اخیر درگیر یــک موضوع مهم بوده و 

آن  هم بحث فســاد در باشگاه مس رفسنجان 
اســت. البته که زمزمه هایی دربــاره احتمال 
بررسی عملکرد شرایط سایر تیم ها هم به گوش 
می رســد اما در مقطع کنونــی، تمرکز اصلی 
در زمینه به سرانجام  رســاندن پرونده فساد در 

باشگاه مس اســت و در این مسیر چهره های 
نام آشــنایی ازجمله خداداد افشــاریان، رئیس 
ســابق کمیته داوران و سهیل مهدی، مسئول 
کمیته مسابقات سازمان لیگ بازداشت شده اند.
مدیران فدراســیون فوتبال هم ســو با مراجع 
قضایی ذی صــلاح، در کمیته هــای اخلاق و 
انضباطی ســعی داشــته اند تا پرونده فساد در 
فوتبال را پیش ببرنــد. درحالی که در روزهای 
گذشــته خبرهای ضدونقیضی درباره جزئیات 
بیشتر از این پرونده به گوش می رسید، دیروز 
سه شنبه اصغر جهانگیر، سخن گوی قوه قضاییه 
در نشســت خبری خود با حضور خبرنگاران، 
توضیحاتی را درباره جزئیات جدید پرونده فساد 
در فوتبال ارائه کرد کــه »خبرگزاری میزان« 
جزئیات اظهارات جهانگیر را منتشر کرده است.
* مدیرعامل ســابق گل گهر با قید وثیقه 

آزاد شد، 5 نفر احضار!
ســخن گوی قوه قضاییه درباره آخرین وضعیت 
پرونده فساد در فوتبال توضیح داد: »در راستای 
رسیدگی به فساد در باشــگاه مس رفسنجان 
برای چند نفر از مسئولان باشگاه و لیگ، کمیته 
داوران و گزارشــگران ورزشی پرونده تشکیل و 
تفهیم اتهام شــدند که اکنون بــا تأمین های 
مناسب آزاد هســتند. مدیرعامل سابق باشگاه 
گل گهر ســیرجان با ســپردن وثیقه در تاریخ 
24 تیرماه سال جاری از زندان آزاد شده است. 
اخیراً نیز 5 نفر جدید در همین ارتباط احضار 
که از مسئولین سابق فدراسیون فوتبال و یک 
نفر آن ها مجری برنامه های ورزشی صداوسیما 

است«.
*رســیدگی به پرونده از دو جنبه اهمیت 

بالایی دارد
جهانگیر با اشــاره اهمیت رسیدگی به پرونده 
فساد در فوتبال گفت: »ابتدا از منظر تیم هایی 
که با زحمات زیاد در مســابقات شــرکت و با 
بازی های جوانمردانه تلاش می کنند به حقوق 
خود برسند، ازاین رو موضوع جوانمردی بسیار 

مهم اســت که باید تلاش های مجموعه هایی 
کــه در این زمینــه صادقانــه کار می کنند با 
فســاد هدر نرود. نکتــه دوم، تدارکاتی مانند 
شناسایی، معرفی، خریدوفروش بازیکن، دلالی 
و اسپانســرها اســت؛ این موضوع در مجموعه 
فوتبال با توجه به اینکه پولی که امروزه در این 
مجموعه ها صرف می شــود به صورت مستقیم 
و غیرمســتقیم از اموال بیت المال است، بسیار 

مهم است«.
* امیدواریم یک محیط پاک و سالم برای 

رقابت های جوانمردانه را شاهد باشیم
اصغر جهانگیر در بخــش پایانی صحبت های 
خــود با ابراز امیدواری نســبت بــه همکاری 
فدراسیون فوتبال و به سرانجام رسیدن پرونده 
فســاد در فوتبال با در نظر داشتن جنبه های 
بیان شــده توضیــح داد: »لازم اســت در هر 
دو جنبه دقت شــود و نظــارت صورت گیرد، 
امیدواریم که با دقت هایی که هم توســط خود 
مجموعه فدراســیون فوتبال و هــم نهاد های 
نظارتی می شود در بخش های مختلف ازجمله 
فوتبال یک محیط پاک و سالم برای رقابت های 

جوانمردانه را شاهد باشیم«.
بــه گــزارش فوتبــال 360، پیگیری هــای 
خبرنگاران از جزئیات پرونده نشان می دهد، در 
پرونده فســاد در فوتبال سهیل مهدی، فریبرز 
محمودزاده و شهاب زندی )مدیرعامل باشگاه 
لیگ برتری شــمس آذر( با قرار مناســب در 
بازداشت هســتند. آخرین وضعیت این پرونده 
نشان می دهد مدیرعامل وقت باشگاه شمس آذر 
یکی از متهمان بازداشــتی این پرونده ساعتی 
پیش با تودیع وثیقه 15میلیارد تومانی از زندان 

آزاد شد.
در ادامه رســیدگی به پرونده فســاد فوتبال و 
تحقیقات به عمل آمده، مدیرعامل ســابق یکی 
دیگر از باشــگاه های لیگ برتــری فوتبال نیز 
تحت تعقیب قضایی قرار گرفته است. همچنین 
»مهدی محمدنبی« دبیرکل سابق فدراسیون 

فوتبــال )ســال های 99-1398(، »میرشــاد 
ماجدی« رئیس کمیته وقت آموزش فدراسیون 
فوتبال )سال های 99-1398(، »حیدر بهاروند« 
 سرپرســت فدراســیون فوتبــال )ســال های

مجری  عبدالهیــان«  »افشــین   ،)1398-99
برنامه شب های فوتبالی، »امیرحسین فتاحی« 
رئیس کمیته مسابقات لیگ برتر 

)سال های 99-1398( و محمدرضا 
کشوری« دبیر ســازمان لیگ برتر 

)ســال های 99-1398( به اتهام اخذ 
رشوه به دســتگاه قضایی در استان 

کرمان احضار شده اند.

احضار 5 چهره جدید از فدراسیون فوتبال و صداوسیما!

جزئیات جدید از   

ونده فساد در  فوتبال پر

 میثم محجوبی، گروه ورزش

متولی جدید هیئت گلف اســتان فارس می گوید به دنبال معرفی بیشــتر این رشته ورزشی در 
استان است و از تلاش برای ترویج این رشته در شهرستان ها خبر داد.

هیئت گلف یکی از دو هیئت در میان 52 هیئت ورزشــی اســتان فارس اســت که یک خانم 
ریاســت آن را به عهده دارد. حمیده سرکوبی شــیرازی که سرپرســت این هیئت بود، از 17 

اردیبهشت سال جاری رسماً به عنوان رئیس هیئت انتخاب شد.
او که ملی پوش این رشته ورزشی بوده است، درخصوص انتخاب خود اظهار کرد: من به فراخور 
سن وســال و ســوابق در حیطه ورزش قهرمانی که در دهه 90 در رشته گلف فعالیت داشتم و 
از ســال های 94 تا 97 عضو تیم ملی بودم، پس از آن در حیطه مربی گری فعالیت کردم و در 
سال های 98 و 99 مربی تیم ملی وودبال بانوان بودم و سعی کردم تجربیات خود را در اختیار 

گلف بانوان قرار دهم.
ســرکوبی افزود: درحال حاضر دیگر قصد بازی کردن ندارم و تصمیم گرفتم در عرصه ای دیگر 

فعالیت را ادامه دهم و رشته ورزشی محبوب خودم را به شکل دیگری دنبال کنم.
وی با اشــاره به اینکه رشــته گلف در استان فارس وضعیت نســبتاً خوبی دارد، گفت: سعی 
دارم این رشــته را بیش  از پیش به ورزش دوســتان اســتان فارس معرفــی کنم. من علاوه بر 

تجربه کرده ام و با توجه اینکه ورزشــکار و مربی این رشــته بوده ام، داوری را هم 
در به این تجربیات احساس کردم بهتر می توانم نیازهای  ورزشــکاران 

آن برنامه ریزی و گروه های مختلف را درک  کرده و برای ادامه مسیر 
راهبری قابل قبولی انجام دهم.

زنان رئیس هیئت گلف فارس درباره فعالیت های هیئت  حــوزه  در 
در ســال طی ماه های اخیر گفت: با توجه به برنامه راهبردی  هیئت، 

کــرده و البتــه بــه اول تلاش می کنیم تا این رشته را بیش  از پیش معرفی 
استعدادیابی بپردازیم. با شروع فصل تابستان طرحی را به اسم »گلف در تابستان« آغاز کردیم 
که در گام اول، جشنواره فرهنگی ورزشی برگزار شد و گروه سنی 6 تا 12 سال دختر به همراه 
مادرانشان در این طرح شرکت کردند. ما این جشنواره را با حضور 100 دانش آموز در خردادماه 

برگزار کردیم که هدف آن استعدادیابی برای پشتوانه سازی بود.
ملی پوش سابق گلف ادامه داد: همچنین با همکاری هیئت ورزش بیماران خاص و پیوند اعضا 

و با توجه اینکه گلف و ورزش های زیرمجموعه آن محدودیت سنی و جسمانی آن چنانی ندارد، 
شــروع به آموزش در بین این بیماران کردیم. در تیرماه نیز تیم گلف بانوان ما به تهران اعزام 
شــد و در زمین اســتاندارد گلف پایتخت که به تازگی افتتاح شده است به تمرین پرداخت که 

تجربه بسیارخوبی برای دختران ما بود. 
وی بــا بیان اینکه گلف و زیرمجموعه های آن علاوه بر جنبه های همگانی و تفریحی، مدال هایی 
را هم برای استان فارس در بر داشته اند، گفت: ما دائماً اعزام های مختلفی به مسابقات کشوری 
داریم که همه آن ها منجر به مدال آوری، عضویت در تیم ملی، اعزام به مســابقات برون مرزی 
می شــود. هریک از زیرمجموعه های گلف، فدراسیون های جهانی و سازوکارهای خود را دارند و 
ما در شهریورماه دختران خود را به تبریز اعزام می کنیم تا در مسابقات قهرمانی کشور شرکت 

کنند. ما به مدال آوری در این رشته امید داریم.
ســرکوبی ضمن ابراز امیدواری نسبت به مدال آوری ورزشکاران فارس در رشته وودبال، اظهار 
کرد: دو بانوی فارسی عضو تیم ملی وودبال هستند و امیدواریم بچه ها با دست پر از مسابقات 

کشوری برگردند.
وی درخصوص شهرســتان های فعال استان فارس در رشــته گلف، گفت: درحال حاضر به جز 
شــیراز، فقط شهرســتان اقلید در این رشته فعال اســت اما طی مدت 4ساله سعی می کنیم 
شهرستان های دیگر را نیز فعال کنیم، چون پتانسیل های خیلی خوبی در شهرستان ها داریم.

متولی هیئت گلف درخصوص یکی دیگر از رشته های زیرمجموعه این رشته اظهار کرد: رشته 
کروکت است که هنوز به استان فارس نیامده است، ولی برنامه داریم که در تابستان این رشته 
را هم معرفی کنیم. تمام این زیرمجموعه ها، همگی رشــته هایی هستند که به آرامش و تمرکز 
کمک می کنند و با توجه به اینکه در فضای باز و با حضور خانواده ها برگزار می شــوند، بســیار 
نشــاط بخش هستند. این ورزش ها به تفکر و تصمیم گیری بهتر کمک کرده و در افزایش صبر 

و حوصله تأثیر دارند.
ســرکوبی در پایــان از یک اتفاق خوب در بخــش بانوان خبر داد و گفت: ســایت مینی گلف 
باغ مهربانو واقع در پیاده راه ســلامت بلوار چمران در اختیار هیئت قرار داده شــده اســت و 
علاقه منــدان می توانند از 6 صبــح تا 6 عصر به این فضای زیبا مراجعه کنند و بچه های هیئت 
گلف در خدمت همه افراد جامعه خواهند بود. ســه  نســل در کنار هم می توانند از مینی گلف 

لذت ببرند.

رئیس جدید هیئت مطرح کرد:

استعدادیابی از ابتدای تابستان
آغاز شده است

گلف در
شهرستان های

فارس فعال
می شود

محمود خســروی وفا رئیــس کمیته ملی 
المپیــک در بدو ورود به فرودگاه شــارل 
دوگل فرانســه صحبت هایی را درخصوص 
کاروان ایران مطرح کرد. پاداش میلیاردی 

مدال آوران به روز واریز می شود.
به گزارش ورزش سه، محمود خسروی وفا، 
رئیــس کمیته ملــی المپیک کــه کمتر 
در ســالن های ورزشــی هنگام برگزاری 
رویدادهــای مهم دیده می شــود، دیروز 
سه شنبه وارد پاریس شد تا در کنار کاروان 

ایران در بزرگ ترین رویداد ورزشــی جهان 
باشد.  

کاروان  کرد:  عنوان  ورود  بدو  در  خسروی وفا 
کودکان«  برای  »صلح  شعار  با  خادم الرضا)ع( 
المپیــک پاریس2024 شــده و همه  راهی 

نمایندگان کشــورمان آماده رقابت هستند. 
تیم ها و نمایندگان کشــورمان در بازی های 
المپیک در پاریس با قدرت به کار خود ادامه 
خواهند داد و امیــدوارم که حاصل زحمات 
ورزشكاران و رؤســای فدراسیون های اینجا 

دیده شود.

وی افزود: رشــته های اصلی ما در روزهای 
پایانی رقابت های خــود را برگزار خواهند 
کرد و امیــدوارم که همه با آرامش در کنار 
هم فضای شاد و دوستی را ایجاد کنیم که 
به دور از جنگ و تبعیض باشد. نمایندگان 
ایران به عنوان یک کشــور امن در پاریس 
المپیک حضور  بازی هــای  برگزاری  محل 
در  المپیک  ملــی  کمیته  رئیــس  دارند. 
گفت:  مدال آوران  پاداش  درخصوص  پایان 
ورزشــكاران ما برای رقابت و نشاط اینجا 
به صورت  پاداش،  درخصوص  اما  دارند  حضور 
ریالی به حسابشــان همان روز واریز خواهد 
شــد که برای مدال طلا، کمیته ملی المپیک 
10میلیارد تومان و وزارت ورزش هم 8میلیارد 

تومان پرداخت خواهد کرد.

 رئیس فدراســیون فوتبال در حاشیه 
فوتسال  برتر  لیگ  قرعه کشی  مراسم 
در  ملی  تیم های  موفقیــت  به  بانوان 

بخش مردان و زنان اشاره کرده است.
دیروز  صبح  ســه،  ورزش  گزارش  به 
سه شــنبه قرعه کشــی فصل جدید 
)هجدهمین دوره( رقابت های لیگ برتر 
فوتســال بانوان با حضور مهدی تاج، 
رئیس فدراســیون فوتبال، در سالن 
اجتماعات مرکز ملــی فوتبال برگزار 
شد و این مسابقات با حضور ده تیم در 
شش استان پیگیری می شود. در پایان 
مراســم، رئیس فدارسیون فوتبال به 
موفقیت های فوتسال در بخش آقایان 

و بانوان اشاره کرده است.

مهدی تــاج گفت: از آقــای اصولی، 
رئیــس کمیته فوتســال و همكاران 
ایشان در سازمان لیگ تشكر می کنم 
که قدم های ارزشــمندی در راستای 
حرفه ای تر کردن ساختارهای فوتسال 
برداشــته اند، همچنین ارتقای تعداد 
تیم های لیگ از 8 تیم به 10 تیم اتفاق 
مبارکی است که ان شاالله با تلاش های 
بیشــتر و حمایت ها به سمت 16 تیم 

خواهیم رفت. 
وی بیان داشت: جایگاه ما در فوتسال 
آقایان و بانوان در آســیا بسیارخوب 
اســت اما باید دقت کنیم که رقیبان 
با جدیت کار می کننــد و حق لغزش 
نداریم، لازم اســت با جدیت در این 

رشــته کار کنیم تا بتوانیم علی رغم 
مشــكلات پرچم ایــران را در همه 
رقابت های آسیایی و جهانی برافراشته 
نگه داریم، کار آســانی نیست اما این 
توانمندی در میان فوتسالیست های آقا 

و خانم ما وجود دارد. 
تاج در پایــان با ابــراز امیدواری به 
بانوان  فوتســال  لیگ  امسال  اینكه 
پویا برگزار شــود گفت: با تلاش های 
راســتای  در  و  فوتبال  فدارســیون 
ملزم  باشگاه ها  حرفه ای،  مجوز  صدور 
به ســرمایه گذاری در بخش فوتبال و 
فوتسال بانوان هســتند و نیت ما از 
این کار توسعه روزافزون ورزش بانوان 

است.

صحبت های خسروی وفا در بدو ورود به پاریس:

پاداش میلیاردی مدال آوران به روز واریز می شود
تاج: 

باشگاه ها ملزم به تیم داری در بخش بانوان هستند


